
Protokół Nr  56/2017 

z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 7 grudnia 2017 r. 
 

Obrady Komisji otworzył Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu –  

K. Kutryba stwierdzając quorum na podstawie listy obecności  (lista obecności  

w załączeniu). 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 15.00. 
 

Zastępca Przewodniczącego Komisji – K. Kutryba zaproponował, aby poszerzyć 

porządek obrad komisji o projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2017 r. i umieścić go w porządku w pkt I 

jako ppkt 11. Natomiast projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2017 – 2023 – 

stanowiłby ppkt 12. 
 

Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie opowiedzieli się wprowadzeniem do 

porządku obrad w/w projektu uchwały.  
 

Członkowie Komisji Budżet jednogłośnie przyjęli porządek obrad posiedzenia wraz  

z poprawką zaproponowaną przez Wiceprzewodniczącego Komisji (w załączeniu). 

 

Członkowie Komisji Budżetu obradowali według przyjętego porządku obrad:  

Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 

I. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

   

1) zatwierdzenia rocznego planu kontro- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 li oraz preliminarza wydatków Komi- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 sji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca  

 Świętokrzyskiego na 2018 r. (projekt  

 uchwały w załączeniu).   

2) określenia kwoty stanowiącej podsta- Radny M. Marzec zapytał, ile aktualnie CIS 

 wę ustalenia kwoty dotacji na działal- ma podopiecznych? 

 ność Centrum Integracji Społecznej Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Spo- 

 (projekt uchwały w załączeniu) łecznych – J. Malinowski poinformowała, że 

  w CIS jest 36 podopiecznych wraz z opieku- 

  nami/instruktorami. Ale w ciągu roku ich  

  liczba może się zmienić.  

  Skarbnik Miasta – E. Pichór wyjaśniła, że  

  średnio miesięcznie będzie ok. 50 osób.  

   

  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  
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3) zatwierdzenia „Wieloletniego planu Radny A. Pałka zapytał, czy to jest standard 

 rozwoju i modernizacji urządzeń wo- planu, czy może on jeszcze ulegać zmianie? 

 dociągowych i urządzeń kanalizacyj- Prezes Zarządu MWiK – Z. Foremniak wy- 

 nych na lata 2018 – 2020 dla Miejs- jaśnił, że ustalany na 3 lata, przeważnie raz 

 kich Wodociągów i Kanalizacji Spół- w roku jest zmiana. W zależności od uzyska- 

 ki z ograniczoną odpowiedzialnością nych pozwoleń są ewentualne zmiany do  

 w Ostrowcu Świętokrzyskim (projekt planu.  

 uchwały w załączeniu).   

  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

4) ustalenia szczegółowych zasad pono- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 szenia odpłatności za pobyt w Dzien- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 nym Domu „Senior – WIGOR”   

 w Ostrowcu Świętokrzyskim (projekt   

 uchwały w załączeniu).   

5) szczegółowych warunków przyzna- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 wania i odpłatności za usługi opie- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 kuńcze i specjalistyczne usługi opie-  

 kuńcze w miejscu zamieszkania,   

 z wyłączeniem specjalistycznych us-  

 ług opiekuńczych dla osób z zaburze-  

 niami psychicznymi oraz szczegóło-  

 wych warunków częściowego lub   

 całkowitego zwalniania od opłat, jak  

 również trybu ich pobierania (projekt  

 uchwały w załączeniu).   

6) określenia wysokości stawek podatku Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 od nieruchomości na 2018 r. (projekt nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 uchwały w załączeniu).   

7) określenia wysokości stawek w poda- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 tku od środków transportowych na  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 rok 2018 (projekt uchwały w załącze-  

 niu.  

8)  obniżenia średniej ceny skupu żyta Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 dla potrzeb obliczania podatku rolne- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 go na obszarze Gminy Ostrowiec   

 Świętokrzyski w 2018 r. (projekt uch-  

 wały w załączeniu).   

9) określenia wzorów formularzy infor- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 macji i deklaracji podatkowych (pro- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 jekt uchwały w załączeniu).   

10) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 budżetu Gminy Ostrowiec Święto- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 krzyski na 2017 r. (projekt uchwały  

 w załączeniu).   
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11) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 budżetu Gminy Ostrowiec Święto- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 krzyski na 2017 r. (II projekt uchwały  

 - w załączeniu).   

12) zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej Skarbnik E. Pichór poinformowała, że 

 Prognozy Finansowej Gminy Ostro- w związku z II projektem uchwały zmienia- 

 wiec Świętokrzyski na lata 2017 -  jącym uchwałę w sprawie uchwalenia bud- 

 2023 (projekt uchwały w załączeniu). żetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na  

  2017 r. – zachodzi konieczność wniesienia  

  autopoprawki w załączniku nr 1 do WPF - 

  na str. 4 w pkt 11.1 w rubryce „Plan na  

  2017 r.” jest wpisana kwota 75.666.161,52 zł 

  - a powinno być 75.636.161,52 zł.  

  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

II. Informacja w sprawie podatku leśne- Członkowie Komisji przyjęli powyższą in- 

 go (w załączeniu do protokołu).  formację bez uwag. 

III. Sprawy różne: Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetu - 

  K. Kutryba zaproponował ustalenie terminu 

  posiedzenia komisji w sprawie projektu bud- 

  żetu na 2018 r. 

  Radny M. Łata zaproponował, aby w tym 

  temacie wszystkie komisje odbyły wspólne 

  posiedzenie. Taka propozycja była zgłoszo- 

  na również na posiedzeniu Komisji Edukacji 

  i Spraw Społecznych. 

   

  W wyniku dyskusji zaproponowano, aby ko- 

  misje odbyły wspólne posiedzenie w dniu  

  12 grudnia br. o godz. 14.00. 

 

Posiedzenie Komisji Budżetu zakończyło się o godz. 15.20.  

       

 

Protokołowała:   Przewodniczył: 

  

 Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu 

Marta Kamińska  Kamil Kutryba 
 

 

 


